
 

 

CONSILIUL JUDETEAN BRAILA 
 

PROCES VERBAL 
al sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila 

din data de 26 septembrie 2023 
 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 

 
 

 In conformitate cu prevederile legale din Ordonanta de urgenta nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, prin adresa nr.21096/20.09.2023, transmisa fiecarui consilier judetean in 
baza Dispozitiei Presedintelui Consiliului Judetean Braila nr.382/20.09.2023, a fost convocat 
Consiliul Judetean Braila, in sedinta ordinara, astazi, 26 septembrie 2023. 
 In urma apelului nominal rezulta ca la sedinta sunt prezenti 30 de consilieri judeteni, 
plus Presedintele Consiliului Judetean Braila. In total, 31 de membri din 31 membri in functie.  
          La sedinta au fost invitati: Directorul General al Directiei Generale de Asistenta 
Sociala si Protectia Copilului Braila, Managerul Centrului Judetean pentru Conservarea si 
Promovarea Culturii Traditionale Braila, Managerul Spitalului Clinic Judetean de Urgenta 
Braila, Managerul Scolii Popilare de Arte si Meserii “Vespasian Lungu” Braila, Managerul 
Filarmonicii ‘Lyra-George Cavadia” Braila, Inspectorul sef al Inspectoratului pentru Situatii de 
Urgenta “Dunarea” Braila, Comandantul Centrului Militar Judetean Braila, Primarul comunei 
Unirea, Primarul Orasului Insuratei, Primarul comunei Visani, Primarul comunei Mircea-Voda, 
Primarul comunei Sutesti, Primarul comunei Salcia Tudor, Primarul comunei Surdila-Greci, 
Primarul comunei Victoria, Primarul comunei Tichilesti, Presedintele Asociatiei Sportive 
Handbal Club “Dunarea” Braila, Directorul  Directiei Administratie Publica, Contencios, 
Directorul Adjunct al Directiei Administratie Publica, Contencios, Directorul Directiei 
Administrare Patrimoniu si Evidenta Bugetara, Directorul Adjunct al Directiei Administrare 
Patrimoniu si Evidenta Bugetara, Directorul Directiei Strategii de Dezvoltare, Directorul 
Directiei Tehnice si Lucrari Publice, Arhitectul sef, Seful Biroului Resurse Umane, Salarizare, 
Seful serviciului de monitorizare a serviciilor comunitare de utilitati publice, din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Braila. 
   Conform prevederilor art. 182 si art. 198 din Ordonanta de urgenta nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, dau cuvantul  secretarului general al judetului, pentru a supune la vot 
procesele verbale ale sedintelor extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 23 
august  2023, respectiv din data de 28 august 2023 si procesul-verbal  al sedintei ordinare a 
Consiliului Judetean Braila din data de 31 august 2023, Domnule secretar, aveti cuvantul. 
 
D-l Dumitrel Priceputu, Secretar General al Judetului:  
 
Domnule presedinte, doamnelor si domnilor consilieri, dupa redactare, procesele verbale ale 
sedintelor extraordinare ale Consiliului Judetean Braila din data de 23 august  2023 si 28 
august  2023, respectiv procesul-verbal al sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila 
din data de 31 august  2023, au fost puse la dispozitia dumneavoastra. Pana in prezent nu 
au fost primite observatii, propuneri de modificare sau completare ale acestora, motiv pentru 
care va propun aprobarea lor in forma redactata.  
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Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Supun la vot procesul verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data 
de 23 august 2023: 
 
Cine este “pentru”? 
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”:  31 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Procesul verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 23 august 
2023 a fost aprobat in unanimitate.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Supun la vot procesul verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data 
de 28 august 2023: 
 
Cine este “pentru”? 
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”:  31 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Procesul verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 28 august 
2023 a fost aprobat in unanimitate.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Supun la vot procesul verbal al sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 31 
august 2023: 
 
Cine este “pentru”? 
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
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Procesul verbal al sedintei ordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 31 august 2023 
a fost aprobat in unanimitate.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
 Fata de ordinea de zi convocata va propun in conformitate cu art. 135 alin 8 din 

Ordonanta de urgenta nr.57/2019 privind Codul administrativ,  suplimentarea ordinii de zi 

cu urmatoarele proiecte de hotarare care au fost transmise consilierilor judeteni, respectiv 

comisiilor de specialitate in format electronic . 

1. Proiect de hotarare privind exprimarea acordului Consiliului Judetean Braila 

pentru amplasarea panourilor fotovoltaice pe terenurile/acoperisurile cladirilor 

aferente Statiei de Captare si Tratare Gropeni si Gospodariei de apa Ianca, puse la 

dispozitia Companiei de Utilitati Publice Dunarea Braila S.A., prin Contractul de 

Delegare a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apa si de Canalizare 

nr.670/2009, cu modificarile si completarile ulterioare, in vederea realizarii proiectului „ 

Imbunatatirea eficientei energetice si stimularea utilizarii energiei regenerabile la 

nivelul Companiei de Utilitati Publice Dunarea Braila S.A.” - initiat de domnul Francisk 

Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Jirlau, prin Consiliul Local al comunei Jirlau pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Infiintare teren multi sport si 

imprejmuire curte Scoala Gimnaziala nr.2, comuna Jirlau, judetul Braila” - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Viziru, prin Consiliul Local al comunei Viziru pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Amenajare teren de sport cu gazon 

sintetic in comuna Viziru, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

 
Supun la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectele de hotarare enuntate.  

 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”:  
Abtineri: 0  

 
Suplimentarea ordinii de zi a sedintei ordinare din data de 26.09.2023 a fost aprobata in 
unanimitate.  
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Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  

 

 Asadar, in conformitate cu prevederile art. 135 din Ordonanta de urgenta nr.57/2019 
privind Codul administrativ, va propun spre aprobare urmatoarea ordine de zi : 
 
 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, a statului de functii si a 

Regulamentului de organizare si functionare ale Centrului Judetean pentru Conservarea si 

Promovarea Culturii Traditionale Braila- initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila 

2. Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Judetean Braila 

nr.170/26.07.2022 privind aprobarea organigramei, a statului de functii  si a Regulamentului 

de organizare si functionare ale Scolii Populare de Arte si Meserii «Vespasian Lungu »   

Braila- initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale Spitalului 

Clinic Judetean de Urgenta Braila- initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale 

Filarmonicii « Lyra-George Cavadia » Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale 

aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Braila - initiat de domnul Francisk Iulian 

Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al 

Centrului de primire in regim de urgenta ,,Mirabela’’ organizat in  cadrul  Directiei Generale 

de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al 

Centrului de primire in regim de urgenta ,,Speranta’’ organizat in  cadrul  Directiei Generale 

de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea listei produselor care vor fi distribuite in cadrul 

Programului pentru scoli al Romaniei, la nivelul judetului Braila, precum si a masurilor 

educative aferente, pentru anii scolari 2023-2024, 2024-2025 si 2025-2026 - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

9. Proiect de hotarare privind aprobarea acordării unui mandat special Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară „Eco Dunărea” Brăila în vederea exercitării drepturilor Unității 

Administrativ Teritoriale Județul Brăila prin Consiliul Județean Brăila, in calitate de delegatar, 

in cadrul contractelor de delegare a gestiunii aferente proiectului ”Sistemul de Management 

Integrat al Deșeurilor în județul Brăila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila   

10. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii datelor de identificare a terenului in 

suprafata de 78.549,00 mp, situat in Municipiul Braila, inscris in Cartea Funciara 

nr.91898/Braila, apartinand domeniului public al Judetului Braila, administrat de catre 
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Consiliul Judetean Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului 

Judetean Braila 

11. Proiect de hotarare privind aprobarea transmiterii terenului in suprafata de 250 mp, 

proprietate publica a Judetului Braila, situat in Municipiul Braila, Soseaua Buzaului nr. 2, 

inscris in Cartea Funciara nr. 75268/ Braila,  din administrarea Consiliului Judetean Braila in 

administrarea Spitalului Clinic Judetean de Urgenta Braila - initiat de domnul Francisk Iulian 

Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului in suprafata de 

260 mp, situat in extravilanul Orasului Insuratei, Judetul Braila, adiacent DJ 203R, Tarlaua 

43, Parcela 274/1/1, din domeniul public al Orasului Insuratei, in domeniul public al Judetului 

Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

13. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului Judetean 

Braila nr.198/26.09.2019 cu privire la aprobarea  contractului cadru de inchiriere si a 

cuantumului chiriilor pentru locuintele construite de Agentia Nationala pentru Locuinte 

destinate tinerilor specialisti din domeniul sanatatii - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

14. Proiect de hotarare privind aprobarea transmiterii in folosinta gratuita catre 

Inspectoratul pentru Situatii de Urgenta „ Dunarea” al Judetului Braila si Centrul Militar 

Judetean Braila, pe o perioada de 6 ani, a unor mijloace fixe si obiecte de inventar - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

15. Proiect de hotarare privind  aprobarea cuantumului si plata cotizatiei ce revine 

Consiliului Judetean Braila in  calitate de membru al  Uniunii Nationale a Consiliilor Judetene 

din Romania  pentru anul 2023 - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila 

16. Proiect de hotarare privind aprobarea indreptarii unei erori materiale din cuprinsul 

Hotararii Consiliului Judetean Braila nr.176/31.08.2023 privind aprobarea asocierii Județului 

Brăila, prin Consiliul Județean Brăila, cu comuna Gradistea, prin Consiliul Local al comunei 

Gradistea pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Construire teren exterior 

multisport si cladire anexa (grupuri sanitare), amenajare exterioara spatiu de recreere, cu 

desfiintare constructii existente C1, C2, C3 , C4” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

17. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Unirea, prin Consiliul Local al comunei Unirea pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Reabilitare stadion comunal, comuna 

Unirea, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului 

Judetean Braila 

18. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Visani, prin Consiliul Local al comunei Visani pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Amenajare dispensar uman si unitate 

farmaceutica (farmacie comunitara) in localitatea Visani, comuna Visani” - initiat de domnul 

Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

19. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu orasul Insuratei, prin Consiliul Local al orasului Insuratei pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Sistematizare strada Victoriei pana la 
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campus, oras Insuratei, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila 

20. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Mircea-Voda, prin Consiliul Local al comunei Mircea-Voda 

pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Construire teren sport sintetic 

multifunctional cu balon pe structura metalica si nocturna” - initiat de domnul Francisk Iulian 

Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

21. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Sutesti, prin Consiliul Local al comunei Sutesti pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Spatiu agrement pentru tineret, comuna 

Sutesti, jud Braila”, rest de executat - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila 

22. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Salcia Tudor, prin Consiliul Local al comunei Salcia Tudor 

pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Constuire camin cultural parter si 

imprejmuire teren, desfiintare constructii C1-camin cultural, C2-anexa si imprejmuire teren” in 

sat Olaneasca - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean 

Braila 

23. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Surdila-Greci, prin Consiliul Local al comunei Surdila-Greci 

pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Construire teren exterior multisport 

in localitatea Faurei sat” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului 

Judetean Braila 

24. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Victoria, prin Consiliul Local al comunei Victoria pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Modernizare spatiu de joaca in localitatea 

Victoria, comuna Victoria, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte 

al Consiliului Judetean Braila 

25. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Victoria, prin Consiliul Local al comunei Victoria pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Modernizare si extindere loc de joaca 

Gradinita de copii in satul Mihai Bravu, comuna Victoria, judetul Braila” - initiat de domnul 

Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

26. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Tichilesti, prin Consiliul Local al comunei Tichilesti pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Lucrari de eficientizare energetica - sediul 

primariei, caminul cultural si iluminatul public – in comuna Tichilesti, judetul Braila ” - initiat de 

domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

27. Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului local al Judetului Braila pe anul 2023 
si estimarile pe anii 2024-2026 si a Programului de investitii publice pe anul 2023 si 
estimarile pe anii  2024 - 2026 - initiat  de  domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 
Consiliului Judetean Braila 

28. Proiect de hotarare privind redistribuirea pe unitati administrativ-teritoriale a sumelor 

defalcate din taxa pe valoarea adaugata alocate judetului Braila, destinate finantarii 

cheltuielilor privind drumurile judetene si comunale  pe anul 2023 si a sumelor estimate pe 
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anii 2024- 2026 - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean 

Braila 

29. Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Judetean Braila 

nr.19/31.01.2023 privind aprobarea contributiei banesti cu titlu de cotizatie a Consiliului 

Judetean Braila la dezvoltarea activitatii sportive a Asociatiei Sportive Handbal Club 

“Dunarea” Braila pe anul 2023 - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 

Consiliului Judetean Braila 

30. Proiect de hotarare privind exprimarea acordului Consiliului Judetean Braila pentru 

amplasarea panourilor fotovoltaice pe terenurile/acoperisurile cladirilor aferente Statiei de 

Captare si Tratare Gropeni si Gospodariei de apa Ianca, puse la dispozitia Companiei de 

Utilitati Publice Dunarea Braila S.A., prin Contractul de Delegare a Gestiunii Serviciilor 

Publice de Alimentare cu Apa si de Canalizare nr.670/2009, cu modificarile si completarile 

ulterioare, in vederea realizarii proiectului „ Imbunatatirea eficientei energetice si stimularea 

utilizarii energiei regenerabile la nivelul Companiei de Utilitati Publice Dunarea Braila S.A.” - 

initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 

31. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Jirlau, prin Consiliul Local al comunei Jirlau pentru cofinanțarea 

și realizarea obiectivului de investiții “Infiintare teren multi sport si imprejmuire curte Scoala 

Gimnaziala nr.2, comuna Jirlau, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 

presedinte al Consiliului Judetean Braila 

32. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Viziru, prin Consiliul Local al comunei Viziru pentru cofinanțarea 

și realizarea obiectivului de investiții “Amenajare teren de sport cu gazon sintetic in comuna 

Viziru, judetul Braila” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului 

Judetean Braila 

33. Alte probleme 

 
Daca sunt observatii sau propuneri: 
Daca nu, supun la vot ordinea de zi suplimentata cu proiectele de hotarare enuntate.  

 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”?  
Abtineri?  

 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”:  
Abtineri: 0  

 
Ordinea de zi suplimentata, a sedintei ordinare din data de 26.09.2023 a fost aprobata in 
unanimitate.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  

 
In consecinta,  pentru operativitate, va propun sa trecem direct la dezbateri si deliberari. 
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1. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, a statului de functii si a 
Regulamentului de organizare si functionare ale Centrului Judetean pentru 
Conservarea si Promovarea Culturii Traditionale Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea organigramei, a statului de functii si a 
Regulamentului de organizare si functionare ale Centrului Judetean pentru Conservarea si 
Promovarea Culturii Traditionale Braila  a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

2. Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Judetean Braila 
nr.170/26.07.2022 privind aprobarea organigramei, a statului de functii  si a 
Regulamentului de organizare si functionare ale Scolii Populare de Arte si Meserii 
«Vespasian Lungu »   Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Judetean Braila 
nr.170/26.07.2022 privind aprobarea organigramei, a statului de functii  si a Regulamentului 
de organizare si functionare ale Scolii Populare de Arte si Meserii «Vespasian Lungu »   
Braila  a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale 
Spitalului Clinic Judetean de Urgenta Braila 
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Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale Spitalului 
Clinic Judetean de Urgenta Braila  a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale 
Filarmonicii « Lyra-George Cavadia » Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale Filarmonicii « 

Lyra-George Cavadia » Braila  a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale 
aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
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Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii ale aparatului de 

specialitate al Consiliului Judetean Braila  a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
functionare al Centrului de primire in regim de urgenta ,,Mirabela’’ organizat in  cadrul  
Directiei Generale de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al 

Centrului de primire in regim de urgenta ,,Mirabela’’ organizat in  cadrul  Directiei Generale 

de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Braila  a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
functionare al Centrului de primire in regim de urgenta ,,Speranta’’ organizat in  cadrul  
Directiei Generale de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
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Proiectul de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al 

Centrului de primire in regim de urgenta ,,Speranta’’ organizat in  cadrul  Directiei Generale 

de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Braila  a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea listei produselor care vor fi distribuite in 
cadrul Programului pentru scoli al Romaniei, la nivelul judetului Braila, precum si a 
masurilor educative aferente, pentru anii scolari 2023-2024, 2024-2025 si 2025-2026 

 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
 
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea listei produselor care vor fi distribuite in cadrul 

Programului pentru scoli al Romaniei, la nivelul judetului Braila, precum si a masurilor 

educative aferente, pentru anii scolari 2023-2024, 2024-2025 si 2025-2026 a fost aprobat in 

unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

9. Proiect de hotarare  privind aprobarea acordării unui mandat special Asociației 
de Dezvoltare Intercomunitară „Eco Dunărea” Brăila în vederea exercitării drepturilor 
Unității Administrativ Teritoriale Județul Brăila prin Consiliul Județean Brăila, in 
calitate de delegatar, in cadrul contractelor de delegare a gestiunii aferente proiectului 
”Sistemul de Management Integrat al Deșeurilor în județul Brăila” 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
 
*Dl. Consilier judetean Negru Catalin a semnalat faptul ca la acest proiect de hotarare nu va 
participa la vot. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Care este motivul pentru care delegam administrarea, practic, a sistemului de management? 
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Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Doamna director, va rog sa dati lamuriri domnului consilier. 
 
D-na Dutu Mioara, director executiv Directia administratie publica, contenios: 
 
Buna dimineata, stimate doamne si stimati domni consilieri. 
Motivul rezida in suportul legal oferit de lege si de clauzele contractuale, precum si de 
statutul asociatiei, care cuprinde aceasta activitate. In conformitate cu aceste prevederi 
putem delega atributiile privind ajustarea/ modificarea tarifelor si taxelor. Este obiectul de 
activitate al tuturor A.D.I.-urilor din tara. In consecinta putem face acest lucru.  
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Puteti. 
 
D-na Dutu Mioara, director executiv Directia administratie publica, contenios: 
 
Putem si trebuie sa o facem. Daca veti face un studiu in tara, veti vedea ca toate sunt 
delegate. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Din punct de vedere economic banuiesc ca vreti sa faceti acelasi lucru. 
 
D-na Dutu Mioara, director executiv Directia administratie publica, contenios: 
 
Din toate punctele de vedere. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Sa nu mai raspunda consiliul judetean de pretul apei. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Din punct de vedere legal trebuie sa fie o decizie a tuturor primarilor in ceea ce priveste 
aceste masuri pentru ca toti fac parte din A.D.I. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Politic, nu legal.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Legal, nu politic. 
 
Daca numai sunt discutii, supun la vot proiectul de hotarare. 
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Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 20 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 10 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea acordării unui mandat special Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară „Eco Dunărea” Brăila în vederea exercitării drepturilor Unității 
Administrativ Teritoriale Județul Brăila prin Consiliul Județean Brăila, in calitate de delegatar, 
in cadrul contractelor de delegare a gestiunii aferente proiectului ”Sistemul de Management 
Integrat al Deșeurilor în județul Brăila” a fost aprobat cu a fost aprobat cu 20 de voturi « pentru » 
si 10 abtineri. S-au abtinut de la vot urmatorii consilieri judeteni: Bucalau Alexandru,  Capatina 
Marian, Cirligea Eugen, Cortez Vasile, Dorobantu Stavarel, Lungu Danut, Necoara Anamaria, 
Pricop Cristian, Varga Vasile-Constantin si Vlad Pascale Daniela – Andreia. Dl. Consilier 
judetean Negru Catalin nu a participat la vot. 

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

10. Proiect de hotarare  privind aprobarea modificarii datelor de identificare a 
terenului in suprafata de 78.549,00 mp, situat in Municipiul Braila, inscris in Cartea 
Funciara nr.91898/Braila, apartinand domeniului public al Judetului Braila, administrat 
de catre Consiliul Judetean Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea modificarii datelor de identificare a terenului in 
suprafata de 78.549,00 mp, situat in Municipiul Braila, inscris in Cartea Funciara 
nr.91898/Braila, apartinand domeniului public al Judetului Braila, administrat de catre 
Consiliul Judetean Braila a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

11. Proiect de hotarare privind aprobarea transmiterii terenului in suprafata de 250 
mp, proprietate publica a Judetului Braila, situat in Municipiul Braila, Soseaua Buzaului 



14 
 

 

nr. 2, inscris in Cartea Funciara nr. 75268/ Braila,  din administrarea Consiliului 
Judetean Braila in administrarea Spitalului Clinic Judetean de Urgenta Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea transmiterii terenului in suprafata de 250 mp, 
proprietate publica a Judetului Braila, situat in Municipiul Braila, Soseaua Buzaului nr. 2, 
inscris in Cartea Funciara nr. 75268/ Braila,  din administrarea Consiliului Judetean Braila in 
administrarea Spitalului Clinic Judetean de Urgenta Braila a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului in 
suprafata de 260 mp, situat in extravilanul Orasului Insuratei, Judetul Braila, adiacent 
DJ 203R, Tarlaua 43, Parcela 274/1/1, din domeniul public al Orasului Insuratei, in 
domeniul public al Judetului Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea solicitarii de trecere a terenului in suprafata de 260 
mp, situat in extravilanul Orasului Insuratei, Judetul Braila, adiacent DJ 203R, Tarlaua 43, 
Parcela 274/1/1, din domeniul public al Orasului Insuratei, in domeniul public al Judetului 
Braila a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

13. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului 
Judetean Braila nr.198/26.09.2019 cu privire la aprobarea  contractului cadru de 



15 
 

 

inchiriere si a cuantumului chiriilor pentru locuintele construite de Agentia Nationala 
pentru Locuinte destinate tinerilor specialisti din domeniul sanatatii 

 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului Judetean Braila 
nr.198/26.09.2019 cu privire la aprobarea  contractului cadru de inchiriere si a cuantumului 
chiriilor pentru locuintele construite de Agentia Nationala pentru Locuinte destinate tinerilor 
specialisti din domeniul sanatatii a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

14. Proiect de hotarare privind aprobarea transmiterii in folosinta gratuita catre 
Inspectoratul pentru Situatii de Urgenta „ Dunarea” al Judetului Braila si Centrul 
Militar Judetean Braila, pe o perioada de 6 ani, a unor mijloace fixe si obiecte de 
inventar 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea transmiterii in folosinta gratuita catre Inspectoratul 
pentru Situatii de Urgenta „ Dunarea” al Judetului Braila si Centrul Militar Judetean Braila, pe 
o perioada de 6 ani, a unor mijloace fixe si obiecte de inventar a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

15. Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului si plata cotizatiei ce revine 
Consiliului Judetean Braila in  calitate de membru al  Uniunii Nationale a Consiliilor 
Judetene din Romania  pentru anul 2023 
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Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea transmiterii in folosinta gratuita catre Inspectoratul 
pentru Situatii de Urgenta „ Dunarea” al Judetului Braila si Centrul Militar Judetean Braila, pe 
o perioada de 6 ani, a unor mijloace fixe si obiecte de inventar a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

16. Proiect de hotarare privind  aprobarea indreptarii unei erori materiale din 
cuprinsul Hotararii Consiliului Judetean Braila nr.176/31.08.2023 privind aprobarea 
asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean Brăila, cu comuna Gradistea, prin 
Consiliul Local al comunei Gradistea pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de 
investiții “Construire teren exterior multisport si cladire anexa (grupuri sanitare), 
amenajare exterioara spatiu de recreere, cu desfiintare constructii existente C1, C2, C3 
, C4” 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind  aprobarea indreptarii unei erori materiale din cuprinsul Hotararii 
Consiliului Judetean Braila nr.176/31.08.2023 privind aprobarea asocierii Județului Brăila, 
prin Consiliul Județean Brăila, cu comuna Gradistea, prin Consiliul Local al comunei 
Gradistea pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Construire teren exterior 
multisport si cladire anexa (grupuri sanitare), amenajare exterioara spatiu de recreere, cu 
desfiintare constructii existente C1, C2, C3 , C4” a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
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17. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 
Județean Brăila, cu comuna Unirea, prin Consiliul Local al comunei Unirea pentru 
cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Reabilitare stadion comunal, 
comuna Unirea, judetul Braila” 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 
Brăila, cu comuna Unirea, prin Consiliul Local al comunei Unirea pentru cofinanțarea și 
realizarea obiectivului de investiții “Reabilitare stadion comunal, comuna Unirea, judetul 
Braila” a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

18. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 
Județean Brăila, cu comuna Visani, prin Consiliul Local al comunei Visani pentru 
cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Amenajare dispensar uman si 
unitate farmaceutica (farmacie comunitara) in localitatea Visani, comuna Visani” 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 
Brăila, cu comuna Visani, prin Consiliul Local al comunei Visani pentru cofinanțarea și 
realizarea obiectivului de investiții “Amenajare dispensar uman si unitate farmaceutica 
(farmacie comunitara) in localitatea Visani, comuna Visani” a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 



18 
 

 

19. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 
Județean Brăila, cu orasul Insuratei, prin Consiliul Local al orasului Insuratei pentru 
cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Sistematizare strada Victoriei pana 
la campus, oras Insuratei, judetul Braila” 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu orasul Insuratei, prin Consiliul Local al orasului Insuratei pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Sistematizare strada Victoriei pana la campus, oras 

Insuratei, judetul Braila” a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

20.  Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Mircea-Voda, prin Consiliul Local al comunei Mircea-Voda 

pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Construire teren sport 

sintetic multifunctional cu balon pe structura metalica si nocturna” 

 

Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Mircea-Voda, prin Consiliul Local al comunei Mircea-Voda pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Construire teren sport sintetic 

multifunctional cu balon pe structura metalica si nocturna” a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
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21. Proiect de hotarare privind  aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 
Județean Brăila, cu comuna Sutesti, prin Consiliul Local al comunei Sutesti pentru 
cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Spatiu agrement pentru tineret, 
comuna Sutesti, jud Braila”, rest de executat 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind  aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Sutesti, prin Consiliul Local al comunei Sutesti pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Spatiu agrement pentru tineret, comuna Sutesti, jud 

Braila”, rest de executat a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

22.   Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 
Județean Brăila, cu comuna Salcia Tudor, prin Consiliul Local al comunei Salcia Tudor 
pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Constuire camin cultural 
parter si imprejmuire teren, desfiintare constructii C1-camin cultural, C2-anexa si 
imprejmuire teren” in sat Olaneasca 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Salcia Tudor, prin Consiliul Local al comunei Salcia Tudor pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Constuire camin cultural parter si 
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imprejmuire teren, desfiintare constructii C1-camin cultural, C2-anexa si imprejmuire teren” in 

sat Olaneasca a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

 

23. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Surdila-Greci, prin Consiliul Local al comunei Surdila-

Greci pentru cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Construire teren 

exterior multisport in localitatea Faurei sat” 

 

Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Surdila-Greci, prin Consiliul Local al comunei Surdila-Greci pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Construire teren exterior multisport in 

localitatea Faurei sat” a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  

 

24. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Victoria, prin Consiliul Local al comunei Victoria pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Modernizare spatiu de joaca in 

localitatea Victoria, comuna Victoria, judetul Braila” 

 

Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
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Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Victoria, prin Consiliul Local al comunei Victoria pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Modernizare spatiu de joaca in localitatea Victoria, 

comuna Victoria, judetul Braila” a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  

 

25. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 
Județean Brăila, cu comuna Victoria, prin Consiliul Local al comunei Victoria pentru 
cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Modernizare si extindere loc de 
joaca Gradinita de copii in satul Mihai Bravu, comuna Victoria, judetul Braila”   
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Victoria, prin Consiliul Local al comunei Victoria pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Modernizare si extindere loc de joaca Gradinita de copii in 

satul Mihai Bravu, comuna Victoria, judetul Braila”  a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

26. Proiect de hotarare privind  aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 
Județean Brăila, cu comuna Tichilesti, prin Consiliul Local al comunei Tichilesti pentru 
cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Lucrari de eficientizare energetica - 
sediul primariei, caminul cultural si iluminatul public – in comuna Tichilesti, judetul 
Braila ” 
 
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
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Proiectul de hotarare privind  aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Tichilesti, prin Consiliul Local al comunei Tichilesti pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Lucrari de eficientizare energetica - sediul primariei, 

caminul cultural si iluminatul public – in comuna Tichilesti, judetul Braila ”  a fost aprobat in 

unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

27. Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului local al Judetului Braila pe 
anul 2023 si estimarile pe anii 2024-2026 si a Programului de investitii publice pe anul 
2023 si estimarile pe anii  2024 - 2026 
 
Voi da cuvantul domnului vicepresedinte Epureanu Ionel. 
 
Dl. Epureanu Ionel, vicepresedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
PROPUNERE DE AMENDAMENT la proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului propriu 
al judetului Braila, pe anul 2023 si estimarile pe anii 2024-2026 si a Programului de Investitii 
Publice pe anul 2023 si estimarile pe anii 2024-2026, inscris la punctul 27 pe ordinea de zi a 
sedintei ordinare din data de 26.09.2023 
 

Prin  adresa nr. 914/CE/25.09.2023, inregistrata la Consiliul Judetean Braila sub nr. 
21338/25.09.2023, Muzeul Brailei “Carol I” revine la rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2023 propusa pentru aprobare in sedinta ordinara din data de 26.09.2023,   deoarece dintr-o 
eroare materiala  s-a propus virarea de credite bugetare in suma de 1.000 mii lei la nivelul  
trimestrului III, corect fiind la nivelul trimestrelor III si IV. 
     In consecinta, se propune rectificarea bugetului institutiei astfel: 
 
                                                        Influenta buget             TRIM.III                      TRIM. IV  
                                                                anual 
-Titlul I “ Cheltuieli de personal”        -1.000 mii lei             - 337,80 mii lei         -  662,20 mii lei  
-Titlul II “ Bunuri si servicii “              +1.000 mii lei            + 337,80 mii lei         + 662,20 mii lei  

Avand in vedere cele prezentate, supun aprobarii propunerea de amendament la proiectul de 
hotarare privind rectificarea bugetului propriu al judetului Braila pe anul 2023, si estimarile pe anii 
2024-2026 si a Programului de Investitii Publice pe anul 2023 si estimarile pe anii 2024-2026, inscris 
la punctul 27 pe ordinea de zi a sedintei ordinare din data de 26.09.2023. 
 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Supun la vot amendamentul propus de dl vicepresedinte. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 21 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 10 
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Amendamentul propus pentru proiectul de hotarare privind aprobarea acordării unui mandat 
special Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Eco Dunărea” Brăila în vederea exercitării 
drepturilor Unității Administrativ Teritoriale Județul Brăila prin Consiliul Județean Brăila, in 
calitate de delegatar, in cadrul contractelor de delegare a gestiunii aferente proiectului 
”Sistemul de Management Integrat al Deșeurilor în județul Brăila” a fost aprobat cu a fost 
aprobat cu 21 de voturi « pentru » si 10 abtineri. S-au abtinut de la vot urmatorii consilieri judeteni: 
Bucalau Alexandru,  Capatina Marian, Cirligea Eugen, Cortez Vasile, Dorobantu Stavarel, 
Lungu Danut, Necoara Anamaria, Pricop Cristian, Varga Vasile-Constantin si Vlad Pascale 
Daniela – Andreia.  

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Supun la vot proiectul de hotarare amendat. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 21 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri:1 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea acordării unui mandat special Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară „Eco Dunărea” Brăila în vederea exercitării drepturilor Unității 
Administrativ Teritoriale Județul Brăila prin Consiliul Județean Brăila, in calitate de delegatar, 
in cadrul contractelor de delegare a gestiunii aferente proiectului ”Sistemul de Management 
Integrat al Deșeurilor în județul Brăila” a fost aprobat cu a fost aprobat cu 21 de voturi « pentru » 
si 10 abtineri. S-au abtinut de la vot urmatorii consilieri judeteni: Bucalau Alexandru,  Capatina 
Marian, Cirligea Eugen, Cortez Vasile, Dorobantu Stavarel, Lungu Danut, Necoara Anamaria, 
Pricop Cristian, Varga Vasile-Constantin si Vlad Pascale Daniela – Andreia.  

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  

 

28. Proiect de hotarare privind redistribuirea pe unitati administrativ-teritoriale a 

sumelor defalcate din taxa pe valoarea adaugata alocate judetului Braila, destinate 

finantarii cheltuielilor privind drumurile judetene si comunale  pe anul 2023 si a 

sumelor estimate pe anii 2024- 2026 

 

Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
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Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind redistribuirea pe unitati administrativ-teritoriale a sumelor 

defalcate din taxa pe valoarea adaugata alocate judetului Braila, destinate finantarii 

cheltuielilor privind drumurile judetene si comunale  pe anul 2023 si a sumelor estimate pe 

anii 2024- 2026  a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

29. Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Judetean Braila 

nr.19/31.01.2023 privind aprobarea contributiei banesti cu titlu de cotizatie a 

Consiliului Judetean Braila la dezvoltarea activitatii sportive a Asociatiei Sportive 

Handbal Club “Dunarea” Braila pe anul 2023 

 

Daca sunt observatii sau propuneri:  
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Vedem astazi ca H.C. “Dunarea” doreste suplimentarea sumei initiale acordata de consiliul 
judetean cu 8,2 milioane de lei. Daca tinem seama de suma de 300.000 lei pe care o va da 
C.L. M. Braila se va ajunge la o suma de 3,4 milioane euro, aproximativ. Totodata, vedem ca 
dupa patru etape antrenorul a fost indepartat de la conducerea echipei. Dorim sa stim daca 
au fost achitate niste sume catre dumnealui, tinand cont ca si-a incheiat mandatul inainte de 
termen si daca au fost achitate dorim sa stim care au fost aceste sume. Stim foarte bine ca a 
mai fost o astfel de situatie in anul 2008, prin care dl Eugem Bastiurea a fost indepartat, a 
mers in instanta si a castigat drepturile banesti. Dorim sa stim daca se va intampla acest 
lucru si in situatia de fata. De unde vor fi achitati acesti bani? Tot din bugetul Brailei? 
Totodata, vad ca in  proiectul de hotarare scrie ca au fost semnate contracte de activitate 
sportiva cu sportive de valoare din Romania si din alte tari, motiv pentru care salariile 
sportivilor au fost mai mari decat s-a previzionat. In ce baza au fost semnate aceste 
contracte tinand cont ca a fost deja un buget aprobat. Schimbam regulile in timpul jocului? 
Se invoca O.G. nr. 16/2022 cu privire la marirea CAS si CASS. In momentul in care a fost 
facut bugetul aceasta ordonanta era in vigoare. Pentru ce trebuia sa suplimentam cu inca 
10%? Nu exista nicio jucatoare din Braila, tinand cont de faptul ca noi dam atatia bani din 
bugetul Brailei. Pentru ce aducem jucatori de la alte cluburi din tara…? Totodata, nu este 
previzionat bugetul pentru deplasarile la cupele europene. Ne vor cere bani si atunci? Ne 
dorim performanta, dar nu cu orice cost.   
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Langa dvs. este presedintele clubului si cred ca este persoana cea mai in masura sa va dea 
toate raspunsurile. 
 
Dl. Manole Adrian – Presedintele Asociatiei  Sportive Handbal Club “Dunarea” Braila: 
 
In primul rand multumesc tuturor ca ati fost alaturi de noi, incercam sa facem intotdeauna tot 
ceea ce putem pentru a reprezenta judetul Braila oriunde, cu brio. Vrem totodata sa va 
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spunem ca suntem perfect constienti de tot ceea ce se intampla in tara si cat de greu este 
pentru toti. Am sa incep sa raspund intrebarilor domnului consilier. Intr-adevar, este o clauza 
de 200.000 de euro care va fi si intotdeauna a fost sustinuta din fonduri private. Sa stiti ca noi 
am venit in anul 2021, iar in anul 2022  clubul a avut fonduri fonduri de private 3 milioane de 
lei. Intotdeauna, aceste rezilieri ni le asumam noi, conducerea si orice cheltuiala care nu a 
fost prinsa in contract. Usa noastra este in permanenta deschisa si se poate verifica absolut 
orice. Lucrurile acestea, din pacate se intampla, sportul nu este matematica, peste tot sunt 
rezilieri sau probleme cu jucatorii sau antrenorii. Consider ca aceasta schimbare este 
benefica, ne-o asumam si nu avem nicio remuscare. 
In privinta campionatului de tineret, intr-adevar, a fost o schimbare care nu a fost prinsa, 
pentru ca nu stiam. A fost votata undeva in martie 2023. Noi avem jucatoare, dar, s-ar putea, 
pe un post, cum este extrema dreapta care se joaca cu mana stanga si nu  este posibil sa te 
prezinti la meci cu o jucatoare cu mana stanga, pentru ca ai nevoie de rezerva. Nu poate 
juca decat 60 de minute. De aceea am adus 3 jucatoare si pentru ele s-a platit asa cum s-a 
negociat. Grilele sunt fixate de federatie, undeva la 4000-5000 de euro. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Vreti sa ne spuneti ca platim atatea milioane de euro pentru faptul ca nu stiti daca va fi buna 
jucatoarea sau nu. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Domnule consilier, haideti sa lasam oamenii care sunt in domeniu sa isi faca treaba… 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Daca dvs. vi se pare normal sa dam atatia bani. Vorbim de aproape 6 milioane de euro, din 
bugetul judetului Braila. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Performanta se face cu bani. Intrebati si celelalte cluburi ce bugete au. Intrebati C.S.M.  
 
D-na Necoara Anamaria, consilier judetean: 
 
Sa intrebati in Braila ce bugete au celelalte cluburi, nu in tara. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Domnule presedinte, dvs. dati niste bani. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Ii dam pe lege, pentru sustinerea Brailei in competitiile nationale si internationale. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Ce legatura are Braila cu H.C. “Dunarea”? 
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Dl Lungu Danut, consilier judetean: 
 
Domnule presedinte, colegul meu v-a intrebat pe dvs. despre activitatea clubului si despre 3 
milioane si ceva de euro, dati pentru o activitate sportiva in conditiile in care, cu acesti bani 
se pot face multe alte lucruri in Braila, exact acolo unde este nevoie. Atata tot. De ce a trebuit 
sa facem o suplimentare de buget la solicitarea acestui club, in conditiile in care mai sunt si 
alte sporturi in Braila care abia asteapta sau va roaga, ba chiar au venit si aici in sala si ne-
au rugat sa intervenim doar pentru a inchiria o sala pentru a-si putea desfasura activitatea. 
Nu inteleg de ce colegii rad cand colegul a afirmat ca nu clubul, ci jucatoarele nu au nicio 
legatura cu Braila. Inteleg ca vrem sa facem performanta, dar avem asa multi bani la buget 
sa ne permitem? Stiti ca la Spitalul Clinic Judetean de Urgenta medicii au inceput deja sa 
recomande pacientilor sa isi cumpere medicamente? Luati in calcul va rog intrebarea 
colegului si raspundeti dvs. sau cineva din cadrul consiliului judetean. Noi vorbim despre 
buget si nicidecum de activitatea clubului. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Celelalte sporturi au fost finantate si le-am dat posibilitatea sa fie finantate. Vom finanta in 
continuare sportul. Nu stiu daca a existat vreodata sa refuzam inchirierea salii. Doamna 
director, sa prezentati, va rog, toate contractele de inchiriere semnate, cu Sala Polivalenta. 
Nu am refuzat niciun contract. Aveti informatii gresite si nu stiu din ce surse le aveti. Va voi 
inmana toate contractele.  
 
Dl Lungu Danut, consilier judetean: 
 
Haideti sa revenim la subiect. Care este motivul pentru care trebuie sa suplimentam cu 
1.200.000 lei? 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
V-a raspuns si presedintele clubului. 
 
Dl Lungu Danut, consilier judetean: 
 
Dl presedinte sa isi vada de activitatea clubului. Noi discutam despre activitatea consiliului 
judetean. Nu stiti cred care sunt atributiile dvs. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Ba eu stiu foarte bine, numai ca dvs. nu intelegeti sau nu vreti sa intelegeti. V-am explicat de 
atatea ori. Ati citit Referatul de aprobare? 
Doamna director economic, indeplinesc toate conditiile legale pentru cheltuielile suplimentare 
cu tot ceea ce inseamna plata acestor contributii sau salarii sau sume pentru deplasarile 
acestei echipe in strainatate? 
 
D-na Dan Draguta, director executiv Directia Adminisrare Patrimoniu si Evidenta 
Bugetara: 
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In urma analizei solicitarii clubului am considerat ca este legal sa se suplimenteze suma. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Doamna director, a fost Curtea de Conturi si a considerat ca toate aceste sume date de 
consiliul judetean sunt in regula? 
 
D-na Dan Draguta, director executiv Directia Adminisrare Patrimoniu si Evidenta 
Bugetara: 
 
Asa este, toti banii au fost justificati. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Exista un aparat de specialitate care lucreaza in acest sens. Doamna director de la directia 
juridica, acest proiect corespunde tuturor prevederilor legale privind acordarea acestor sume 
tinand cont de solicitarile clubului? 
 
D-na Dutu Mioara, director executiv Directia administratie publica, contenios: 
 
Bineinteles, altfel nu as fi fost de acord cu viza juridica. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Legalitatea si oportunitatea sunt doua elemente care daca ar fi fost incalcate, sunteti de 
acord ca nu ati fi semnat acest proiect? 
 
D-na Dutu Mioara, director executiv Directia administratie publica, contenios: 
 
Sub nicio forma. Prin compartimentul de specialitate au fost incheiate contracte pe sport, 
toate incheiate legal. Finantarea se face in mod legal pentru toate sporturile din Braila. Daca 
vreti performanta, asta inseamna performanta. Nu cred ca cineva din aparatul de specialitate 
isi asuma sa semneze pentru 10 milioane de euro, sa spunem. Am rugamintea catre toate 
doamnele si domnii consilieri sa apelati ori de cate ori este nevoie in cadrul comisiilor de 
specialitate. Va stau intotdeauna la dispozitie. 
 
Dl Lungu Danut, consilier judetean: 
 
Doamna director nu trebuie sa ne dati explicatii din punct de vedere juridic. Nu vreau sa intru 
intr-un dialog cu dvs. stiu ca dvs. va faceti treaba. Nu am nimic de reprosat din punct de 
vedere juridic si nici din punct de vedere economic. 
De fiecare data cand v-a solicitat clubul o anumita suma de bani, de fiecare data noi trebuie 
sa dam acesti bani, in conditiile in care aceste sume pot fi directionate si catre alte activitati 
care, care cred eu ca sunt mult, mult mai importante. De fiecare data cand va exista o 
solicitare, noi suntem obligati sa dam acei bani? Eu nu pun problema din punct de vedere 
juridic, economic sau administrativ. Dorim performanta, dar Braila isi permite sa investeasca 
in sport in conditiile in care in Braila mai sunt o groaza de lucruri de facut?  
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Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Vom face si acele lucruri si vom investi si in sport. 
 
Dl. Manole Adrian – Presedintele Asociatiei  Sportive Handbal Club “Dunarea” Braila: 
 
Vreau sa mai fac o observatie: daca vom castiga urmatoarea competitie este posibil sa avem 
o deplasare la Dortmund si sa avem un meci acasa, cu ei. Aceasta deplasare, daca ne vom 
califica, va fi sustinuta din bani privati. Din pacate, nu ne ajunge suma pe care speram sa o 
aprobati, pentru ca mai avem multe alte cheltuieli, dar ni le asumam si ne straduim si noi sa 
aducem bani din mediul privat. Am adus, in doi ani din mediul privat 3 milioane de euro. Nu 
este asa de usor. Daca nu ne credeti, mergeti cu noi in competitii. 
 
Dl Lungu Danut, consilier judetean: 
 
Eu chiar va felicit sincer! 
 
Dl Cirligea Eugen, consilier judetean: 
 
Colegii mei nu au fost asa vocali si la marirea de taxe pentru I.M.M.-uri. Va dati seama ce 
inseamna aceasta marire? 
 
Dl Varga Constantin, consilier judetean: 
 
Este clar ca este un razboi politic, un razboi din care, din pacate, sufera braileanul de rand. 
Noi am fost pusi aici de votul brailenilor. Dl consilier Bucalau a initiat cateva intrebari 
pertinente la care consider ca a primit si raspuns de la dl presedinte. Acum fac un apel catre 
toti colegii consilieri si in special la colegii din grupul meu si le spun ca am gafat in anii 
precedenti si am acest lucru pe constiinta  in ceea ce priveste rectificarea bugetara privind 
modernizarea unei sectii de la spital, alta data cu o solicitare a centrului militar prin care se 
cerea aprobarea sumei de 10.000 lei pentru schimbarea retelei telefonice, unde grupul 
nostru, la fel, a votat “impotriva”, macar acum, pentru sport sa facem ceva... pentru viitorul 
copiilor nostri. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Ce treaba au copiii nostri cu un club privat? 
 
Dl Varga Constantin, consilier judetean: 
 
Dl presedinte sa incerce sa cultive sportul pentru copiii braileni. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Daca numai sunt alte comentarii, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
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Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 21 
Voturi ”impotriva ”: 7 
Abtineri: 2 
 
Proiectul de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului Judetean Braila 
nr.19/31.01.2023 privind aprobarea contributiei banesti cu titlu de cotizatie a Consiliului 
Judetean Braila la dezvoltarea activitatii sportive a Asociatiei Sportive Handbal Club 
“Dunarea” Braila pe anul 2023 a fost aprobat a fost aprobat cu 22 de voturi « pentru » si 7 voturi 
« impotriva » si 2 abtineri. Au votat « impotriva » urmatorii consilieri : Bucalau Alexandru, Cortez 
Vasile, Dorobantu Stavarel, Lungu Danut, Necoara Anamaria, Pricop Cristian,  si Vlad Pascale 
Daniela – Andreia. S-au abtinut de la vot urmatorii consilieri judeteni: Capatina Marian si Varga 
Vasile-Constantin. Dl. Consilier judetean Negru Catalin nu a participat la vot. 

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

30. Proiect de hotarare privind exprimarea acordului Consiliului Judetean Braila 

pentru amplasarea panourilor fotovoltaice pe terenurile/acoperisurile cladirilor 

aferente Statiei de Captare si Tratare Gropeni si Gospodariei de apa Ianca, puse la 

dispozitia Companiei de Utilitati Publice Dunarea Braila S.A., prin Contractul de 

Delegare a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apa si de Canalizare 

nr.670/2009, cu modificarile si completarile ulterioare, in vederea realizarii proiectului „ 

Imbunatatirea eficientei energetice si stimularea utilizarii energiei regenerabile la 

nivelul Companiei de Utilitati Publice Dunarea Braila S.A.”  

 

Daca sunt observatii sau propuneri:  
 
*D-na consilier judetean Geru Laura a semnalat faptul ca la acest proiect de hotarare nu va 
participa la vot. 
 
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind exprimarea acordului Consiliului Judetean Braila pentru 
amplasarea panourilor fotovoltaice pe terenurile/acoperisurile cladirilor aferente Statiei de 
Captare si Tratare Gropeni si Gospodariei de apa Ianca, puse la dispozitia Companiei de 
Utilitati Publice Dunarea Braila S.A., prin Contractul de Delegare a Gestiunii Serviciilor 
Publice de Alimentare cu Apa si de Canalizare nr.670/2009, cu modificarile si completarile 
ulterioare, in vederea realizarii proiectului „ Imbunatatirea eficientei energetice si stimularea 
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utilizarii energiei regenerabile la nivelul Companiei de Utilitati Publice Dunarea Braila S.A.” a 
fost aprobat cu 30 de voturi « pentru ». D-na consilier judetean Geru Laura nu a participat la 
vot. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  

 

31. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Jirlau, prin Consiliul Local al comunei Jirlau pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Infiintare teren multi sport si 

imprejmuire curte Scoala Gimnaziala nr.2, comuna Jirlau, judetul Braila”  

 

Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Jirlau, prin Consiliul Local al comunei Jirlau pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Infiintare teren multi sport si imprejmuire curte Scoala 

Gimnaziala nr.2, comuna Jirlau, judetul Braila” a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  

 

32. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul 

Județean Brăila, cu comuna Viziru, prin Consiliul Local al comunei Viziru pentru 

cofinanțarea și realizarea obiectivului de investiții “Amenajare teren de sport cu gazon 

sintetic in comuna Viziru, judetul Braila”  

 

Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”? 
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
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Proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii Județului Brăila, prin Consiliul Județean 

Brăila, cu comuna Viziru, prin Consiliul Local al comunei Viziru pentru cofinanțarea și 

realizarea obiectivului de investiții “Amenajare teren de sport cu gazon sintetic in comuna 

Viziru, judetul Braila”  a fost aprobat in unanimitate. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 

33. Alte probleme 

 
Va rog, daca exista alte probleme pe care doriti sa le aduceti in atentia plenului Consiliului 
Judetean Braila, aveti cuvantul. 
 
Dl. Capatana Marian, consilier judetean: 
 
Domnule presedinte, stimati colegi, in urma cu cativa ani consiliul judetean facea niste 
demersuri pentru infiintarea la Braila a unei universitati de agronomie si medicina veterinara. 
Au fost initiate si niste proiecte de hotarare pentru transferul unor terenuri si ne-am 
impotmolit in etapa aceea. Rugamintea mea este ca in sedinta urmatoare sa discutam mai 
aplicat asupra acestui subiect, fiind un subiect important pentru judetul Braila. Acest lucru se 
regaseste si in Strategial de dezvoltare durabila a judetului Braila pe care am votat-o. As dori 
sa discutam cu argumente „pro” si „contra” si sa stim stadiul in care se afla documentatia si 
ce am putea sa facem. 

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
O sa revedem toate documentatiile, noi avem si o colaborare cu Universitatea „Dunarea de 
Jos”. Vom vedea care sunt etapele si vom vedea care sunt criteriile pe parte academica. 
 
Dl. Cirligea Eugen, consilier judetean: 

 
As dori ca in sedinta urmatoare sa luati in calcul posibilitatea de a finanta dotarea cu drag 
tester pentru politia braileana. Fenomenul drogurilor a aparut si in Braila.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Incercam sa facem tot posibilul, daca se modifica legea, sa putem sa finantam si politia. Inca 
nu s-a modificat legea, iar singura institutie pe care putem sa o ajutam cu materiale sau 
echipamente este I.S.U. si Comisariatul. Daca se va schimba legea, sunt de acord cu 
investitiile pentru politie. 
Totodata, va anunt ca aceasta este ultima sedinta la care particip, deoarece imi voi da 
demisia din functia de consilier judetean. 
 
Dl. Lungu Ionut, consilier judetean: 
 
Vreau sa atrag din nou atentia ca in spital pacientii sunt rugati sa isi cumpere 
medicamente...iarasi sunt probleme la U.P.U. Va rog frumos, implicati-va! Timpul de 
asteptare la U.P.U. este intre 8 si 12 ore! Va rog sa verificati. 
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Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Situatia aceasta nu se intalneste doar la U.P.U. Braila, ci este situatia din toata tara. Din lipsa 
de medici. Am vorbit si cu  domnul ministru Rafila si cu domnul Raed Arafat. Am scos in 
permanenta posturi la concurs la sectia  U.P.U. Si in acest moment se scot inca patru. 
Incercam prin transfer, le oferim apartamente. Vorbim despre o situatie generalizata in toata 
tara. Tinerii absolventi nu mai vor specialitatea U.P.U. in ceea ce priveste situatia 
medicamentelor, exista un regulament la nivelul spitalului, conform caruia in cazul in care  
spitalul nu detine anumite medicamente in stoc iar pacientul este nevoit sa si le cumpere, 
spitalul ii va deconta acestuia cheltuielile. 
Dvs. vorbiti de medicamente la modul general. Dati-mi unul sau doua exemple concrete, cu  
nume sectie, pacient, medic si reteta. Eu stiu ca stocurile de medicamente sunt 
indestulatoare. 
 
Dl. Lungu Ionut, consilier judetean: 
 
Dvs. ne reprosati ca nu cunoastem regulamentul si ne spuneti ca sunt medicamente. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Din informatiile pe care le-am primit, da. Daca lipseste vreun medicament, contravaloarea 
acestuia va fi decontata de spital pacientului. 
 
Dl. Lungu Ionut, consilier judetean: 
 
Medicii au comunicat aceasta procedura pacientilor? S-a pus problema aceasta in consiliul 
de administratie? 
 
Dl. Botea Viorel, consilier judetean: 
 
Cu prima ocazie voi merge la o sectie mai complicata, sa zicem asa si voi verifica afirmatiile 
domnului consilier. Totusi, va spun ca nu au fost semnalate astfel de situatii de catre medici 
in cadrul consiliului de administratie. 
 
Dl. Lungu Ionut, consilier judetean: 
 
Mai am un subiect legat de apa de care beneficiaza cetatenii orasului Insuratei. Vorbim 
despre o apa care se numeste potabila, uitati si o mostra, dar care, de fapt , nu este potabila, 
ci menajera. Sunt cativa primari in sala, inclusiv din partidul pe care dvs. il conduceti, care 
cunosc calitatea apei pe care o platesc cu un anumit pret, apa denumita „apa potabila”, iar 
dedesubt scrie „apa menajera”. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Ce garantie am eu ca ceea ce prezentati dvs. este apa de la Insuratei? 
 
Dl. Lungu Ionut, consilier judetean: 
 
Garantia sunt eu si oamenii care au asa ceva. 
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D-na Carsote Florentina - Viceprimarul Orasului Insuratei: 
 
Va rog frumos, simt nevoia sa intervin. A fost o avarie si domnii au fost exact in acel moment 
acolo, pentru a prelua mostra de apa. 
 
Dl. Lungu Ionut, consilier judetean: 
 
Aceasta mostra a fost luata sambata, cand am facut miting impotriva pretului apei, nu ieri. 
Cetatenii stiu daca pot sa bea sau sa foloseasca aceasta apa in gospodarii. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Domnule consilier, vreti sa mergem la Insuratei sa verificam? 
 
Dl. Lungu Ionut, consilier judetean: 
 
Va rog sa mergeti dvs. sa verificati. 
 
 
 
         *      
                                             *          * 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila:  
 
Epuizandu-se materialele inscrise pe ordinea de zi, declar inchise lucrarile sedintei ordinare 
a Consiliului Judetean Braila din data de 26 septembrie 2023. 
 
 
 
 

Intocmit, 
Hazaparu Marinela 
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